
 PROTOKÓŁ nr 3/2022/2023 
 Z zebrania Rady Rodziców uczniów Szkoły Podstawowej z oddziałami dwujęzycznymi 
 nr 37 w Tychach przeprowadzonego dnia 6 czerwca 2023 r. w godzinach 17:00-18:30. 

 1.  Powitanie  przybyłych  osób  oraz  rozpoczęcie  zebrania  przez  Panią  Przewodniczącą 
 Urszulę Rabe-Swadźbę. 

 2.  Omówienie  wniosku  przedstawiciela  Rady  Rodziców,  delegata  klasy  6a  w  sprawie 
 nagród dla Samorządu Szkolnego. 

 3.  Omówienie tematu zakupu teczek dla absolwentów. 
 4.  Omówienie wniosku o opinię Rady Rodziców o pracy nauczycieli. 
 5.  Omówienie  tematu  propozycji  ankiety  dotyczącej  obiadów  na  wniosek  delegata 

 klasy 2c. 
 6.  Podjęcie  tematu  mleka  i  owoców  rozdawanych  w  szkole,  ich  właściwego 

 przechowywania oraz przekazywania uczniom. 
 7.  Dyskusja nt. pomysłu samorządu szkolnego dotyczącego  “Różowych skrzyneczek”. 
 8.  Podjęcie tematu aktualizacji procedur ewakuacyjnych. 
 9.  Zakończenie zebrania 

 Ad. 1. 

 Pani  przewodnicząca  Urszula  Rabe-Swadźba  na  początku  zebrania  przywitała  wszystkie 
 osoby oraz rozpoczęła zebranie. 

 Ad. 2. 

 Przedstawicielka  Rady  Rodziców,  delegatka  klasy  6a  zawnioskowała  o  nagrodzenie  4 
 członków  Samorządu  Szkolnego.  Wniosek  umotywowała  tym,  że  w  tym  roku  Samorząd 
 Szkolny  był  wyjątkowo  aktywny  i  angażował  się  w  różnego  rodzaju  akcje  na  terenie  szkoły. 
 Wnioskowano o przyznanie czterech bonów do Empiku w kwocie 50zł za jeden bon. 
 Pozytywna decyzja została podjęta jednogłośnie. 

 Ad. 3. 

 Temat  został  ponownie  omówiony  przez  zainteresowane  osoby.  Dodatkowo  przypomniano, 
 że  w  kwestii  nagród  dla  uczniów  na  koniec  roku  szkolnego  poprzednio  ustalono  również,  że 
 uczniowie  w  klasach  I-II  nie  otrzymują  nagród  książkowych  za  świadectwo  z  wyróżnieniem. 
 Natomiast  wszyscy  uczniowie  klas  III  otrzymują  nagrody  książkowe.  W  klasach  IV-VIII 
 nagrody książkowe, tradycyjnie, otrzymują uczniowie wyróżniający się. 
 Żaden  z  tych  tematów  nie  był  poddawany  głosowaniu,  ponieważ  głosowania  w  tym  zakresie 
 odbyły się na pierwszym zebraniu w aktualnym roku szkolnym. 
 Obecni  na  zebraniu  Delegaci  podjęli  rozmowę  na  temat  nagród  książkowych  dla  trzech 
 uczniów  wskazanych  przez  nauczycieli  w  klasach  I-II.  Propozycja  została  umotywowana 
 znacznymi  wpłatami  rodziców  z  tych  klas  na  konto  Rady  Rodziców.  Propozycja  została 
 następnego  dnia  przekazana  do  przewodniczącej  zespołu  nauczycieli  nauczania 



 wczesnoszkolnego.  Ostatecznie  nauczyciele  w  tych  klasach  podtrzymali  swoją  decyzję,  by 
 nie nagradzać uczniów w klasach I-II. 

 Ad. 4. 
 Rada Rodziców otrzymała wniosek Rady Pedagogicznej w sprawie wyrażenia opinii na 
 temat pracy następujących członków Rady Pedagogicznej: 

 -  Agnieszka Potucha, 
 -  Katarzyna Kudzia, 
 -  Karolina Holesz-Potucha, 
 -  Dominika Zbyszowska. 

 Jednogłośnie podjęto decyzję o odstąpieniu od wydania opinii przez Radę Rodziców. 

 Ad. 5. 

 Został  omówiony  wniosek  członka  Rady  Rodziców,  delegata  klasy  2c  o  przeprowadzenie 
 ankiety  wśród  uczniów  na  temat  jakości  obiadów  w  stołówce.  Ostatecznie  podjęto  decyzję  o 
 przeprowadzeniu  w  ramach  klas  rozmów  rodziców  z  dziećmi  w  celu  zasięgnięcia  opinii  na 
 temat  jakości  obiadów  w  szkolnej  stołówce.  Jeśli  wyniki  tych  rozmów  będą  w  większej  liczbie 
 wskazywać  na  to,  że  obiady  nie  są  smaczne,  a  użyte  produkty  nie  są  dobrej  jakości  zostanie 
 podjęta dyskusja na temat przygotowania i przeprowadzenia ankiety wśród uczniów. 

 Ad. 6. 

 Została  również  podjęta  dyskusja  na  temat  owoców  rozdawanych  dzieciom  w  szkole. 
 Zwrócono  uwagę,  że  ostatnio  jakość  owoców  nie  jest  najlepsza.  Jako  możliwą  przyczynę 
 wskazano  zły  sposób  przechowywania  owoców  w  szkole  od  momentu  przewiezienia  ich 
 przez dostawcę do momentu przekazania dzieciom. 
 Zostanie  wystosowana  prośba  do  Dyrekcji  o  staranne  przechowywanie  i  dystrybucję 
 owoców, aby dzieci otrzymywały je w lepszym stanie. 

 Ad. 7. 

 Rozmowa  na  temat  pomysłu  dziewcząt  z  klas  ósmych  na  temat  “Różowej  Skrzyneczki”  ze 
 środkami higienicznymi. 
 Wystosowana zostanie prośba do Dyrekcji o możliwość ustawienia skrzyneczki. 

 Ad. 8. 

 Podjęto  rozmowę  aktualizacji  procedury  ewakuacyjnej  oraz  systemu  informowania  rodziców 
 o  ewakuacji  w  szkole.  Ustalono,  że  zostanie  wystosowane  w  tej  sprawie  zapytanie  do 
 Dyrekcji. 

 Zebranie zakończyło się 
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